



2ND SESSION, 38TH LEGISLATURE, ONTARIO
54 ELIZABETH II, 2005

2[°] SESSION, 38[°] LÉGISLATURE, ONTARIO
54 ELIZABETH II, 2005

Bill 5

**An Act to amend the
Public Transportation and
Highway Improvement Act
to name a portion of
Highway 62 and Highway 33
the Hastings and Prince Edward
Regiment Memorial Highway**

Mr. Parsons

Private Member's Bill

1st Reading October 17, 2005
2nd Reading
3rd Reading
Royal Assent

Printed by the Legislative Assembly
of Ontario

Projet de loi 5

**Loi modifiant la Loi sur
l'aménagement des voies publiques
et des transports en commun
pour nommer une section
des routes 62 et 33
route commémorative Hastings
and Prince Edward Regiment**

M. Parsons

Projet de loi de député

1^{re} lecture 17 octobre 2005
2^e lecture
3^e lecture
Sanction royale

Imprimé par l'Assemblée législative
de l'Ontario



EXPLANATORY NOTE

The Bill amends the *Public Transportation and Highway Improvement Act* to name a portion of Highway 62 and Highway 33 the Hastings and Prince Edward Regiment Memorial Highway.

NOTE EXPLICATIVE

Le projet de loi modifie la *Loi sur l'aménagement des voies publiques et des transports en commun* pour nommer une section des routes 62 et 33 route commémorative Hastings and Prince Edward Regiment.

**An Act to amend the
Public Transportation and
Highway Improvement Act
to name a portion of
Highway 62 and Highway 33
the Hastings and Prince Edward
Regiment Memorial Highway**

Note: This Act amends the *Public Transportation and Highway Improvement Act*. For the legislative history of the Act, see [Public Statutes – Detailed Legislative History](http://www.e-Laws.gov.on.ca) on www.e-Laws.gov.on.ca.

Preamble

The United Empire Loyalists who settled in the counties of Hastings and Prince Edward organized the first local militia units for self-defense, with the 1st Regiment of Prince Edward Militia being formed in 1800 and the 1st Regiment of Hastings Militia in 1804. These Regiments provided units that served in the War of 1812 and the McKenzie Rebellion of 1837-1838.

The Hastings and Prince Edward Regiment is the modern descendant of these militia units and has seen service in World War 1 at Somme, Arras, Hill 70, Ypres, and numerous other locations. The Regiment mobilized on September 2, 1939, and fought in Greece, Sicily and Italy, and took an active part in the liberation of Holland. It earned 31 Battle Honours, at a fearful cost.

It is appropriate to recognize the incredible contribution made by the Hastings and Prince Edward Regiment in ensuring that we enjoy the benefits of democracy in our country.

Therefore, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of the Province of Ontario, enacts as follows:

1. The *Public Transportation and Highway Improvement Act* is amended by adding the following section:

Highways 62 and 33

7.1 The part of the King's Highway designated as Highway 62 and Highway 33 that runs between the Town of Picton, as it existed on December 31, 1997, and the Town of Bancroft shall be known in English as the Hastings and Prince Edward Regiment Memorial Highway and in French as route commémorative Hastings and Prince Edward Regiment.

**Loi modifiant la Loi sur
l'aménagement des voies publiques
et des transports en commun
pour nommer une section
des routes 62 et 33
route commémorative Hastings
and Prince Edward Regiment**

Remarque : La présente loi modifie la *Loi sur l'aménagement des voies publiques et des transports en commun*, dont l'historique législatif figure à l'[Historique législatif détaillé des lois d'intérêt public](http://www.lois-en-ligne.gouv.on.ca) dans www.lois-en-ligne.gouv.on.ca.

Préambule

Pour se défendre, les Loyalistes de l'Empire-Uni qui se sont établis dans les comtés de Hastings et Prince Edward ont organisé les premières unités de milice locales, dont le 1st Regiment of Prince Edward et le 1st Regiment of Hastings, fondés en 1800 et en 1804 respectivement. Ces régiments ont fourni des unités qui ont servi pendant la guerre de 1812 et la rébellion de Mackenzie de 1837-1838.

Le Hastings and Prince Edward Regiment est le descendant moderne de ces unités de milice. Il a combattu, pendant la Première Guerre mondiale, dans la Somme, à Arras, à la côte 70, à Ypres et à de nombreux autres endroits. Mobilisé le 2 septembre 1939, le régiment a combattu en Grèce, en Sicile et en Italie et a participé activement à la libération de la Hollande. Il a reçu 31 honneurs de guerre qu'il a payés très cher.

Il convient de reconnaître l'incroyable contribution que le Hastings and Prince Edward Regiment a faite pour que notre pays jouisse des avantages de la démocratie.

Pour ces motifs, Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la province de l'Ontario, édicte :

1. La *Loi sur l'aménagement des voies publiques et des transports en commun* est modifiée par adjonction de l'article suivant :

Routes 62 et 33

7.1 La section de la route principale désignée route 62 et route 33 qui se trouve entre la ville de Picton, telle qu'elle existait le 31 décembre 1997, et la ville de Bancroft, est nommée en français route commémorative Hastings and Prince Edward Regiment et en anglais Hastings and Prince Edward Regiment Memorial Highway.

Commencement

2. This Act comes into force on the day it receives Royal Assent.

Short title

3. The short title of this Act is the *Public Transportation and Highway Improvement Amendment Act (Hastings and Prince Edward Regiment Memorial Highway), 2005*.

Entrée en vigueur

2. La présente loi entre en vigueur le jour où elle reçoit la sanction royale.

Titre abrégé

3. Le titre abrégé de la présente loi est *Loi de 2005 modifiant la Loi sur l'aménagement des voies publiques et des transports en commun (route commémorative Hastings and Prince Edward Regiment)*.